
 
Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-06-20 

Protokoll 6/2023 

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 20 
juni 2023 kl. 16:40-17:00, Stadsmuseet 
 

Ledamöter Clara Lindblom (V) Ordförande 
Fritz Lennaárd (M) Vice ordförande 
Anders Österberg (S) 
Alma Carlsson (S) 
Gustav Österman (S) 
Ingela Edlund (S) 
Martin Hansson (MP) 
Albin Ström (M) 
Sergej Salnikov (SD) 
Frank Hojem (C) 
Frida Punar (S) ersätter Emil Hrafn Stensson (S) 
Therese Lindström (M) ersätter Karin Blomstrand (M) 
Hansi Karppinen (L) ersätter Said Abdu (L) 
 

Ersättare Hector Lopez Rivera (S) 
Vanja Knocke (V) 
Albin Arleskär (MP) 
Mats Rydelius (M) 
Theréz Randquist (M) 
Lovisa Bernhardsson (KD) 
 

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör 
Carina Jonsson Tjänsteman 
Lars Cha Tjänsteman 
Lena Lien Tjänsteman 
Olga Ekstam Tjänsteman 
Fabian Lind Nämndsekreterare 
Sherif Zakhour Borgarrådssekreterare 
 

Justerare Clara Lindblom, Fritz Lennáard 
 

Datum för justering 2023-06-27 
 

Paragraf §13 
 

Sekreterare Fabian Lind 
  



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-06-20 

 

§ 13 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens BP, 
Örby 4:1. Utredningsbeslut  
FSK 2023/125 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för projekt Anläggande av 11-spels 
konstgräsplan på Sjöängens BP, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut med en beräknad 
utredningsutgift upp till 2 mnkr. 

 
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L) föreslår (se 
beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt 
följande: 
  

1. Att delvis godkänna fastighetskontorets förslag till beslut 
2. Att utreda möjligheterna att bygga ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö samt att därutöver anföra följande: 
  
Det är varmt välkommet att grusplanen på Sjöängens BP nu 
planeras att anläggas med en 11-spels konstgräsplan med 
tillhörande stängsel och belysning. Men lika glädjande som 
det var att läsa om det nya konstgräset, lika beklagligt var det 
att läsa att bollplanen bara är en kortvarig lösning och 
kommer behöva få en ny lokalisering då den ingår i 
utvecklingsområdet för Älvsjö. 
  
I vänsterstyrets underlag för budget 2024 med inriktning 2025 
och 2026 för idrottsnämnden kunde vi läsa Älvsjö IP med 
sina två 11-spelsplaner och tre 7- spelplaner fanns med för 
kompensationsinvesteringar för utvecklingsområdet för 
Älvsjö. Det finns således en plan att inte bara ta grusplanen 
vid Älvsjö IP i anspråk utan också de andra fotbollsplanerna 
som ingår på Älvsjö IP. I det här ärendet får vi nu också läsa 
att Sjöängens bollplan kommer få flytta på sig. Man undrar 
vart vänsterstyret planerar områdets möjligheter till 
idrottande. 
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Hösten 2022 gick Centerpartiet, tillsammans med Stockholms 
fotbollsförbund, fram med ett förslag på ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö. Centerpartiet lämnade även i april 2023 in 
en motion om detta. Det tar nio minuter att ta sig till Älvsjö 
station från Centralisationen i Stockholm. Sjöängen ligger sen 
på gångavstånd från Älvsjö station. Detta gör att 
fotbollsområdet är strategiskt placerat och resvägen kort även 
för innerstadens fotbollsföreningar som idag har stor brist på 
fotbollsplaner. Fotbollsklustret skulle också ge nya 
möjligheter för arrangemang av större cuper och turneringar. 
  
Centerpartiet ställer sig positiva till ett anläggandet av en 11-
spels konstgräsplan med tillhörande stängsel och belysning 
men hade hoppats på att vänstermajoriteten hade högre 
ambitioner för idrotten än vad förslaget avser. Sjöängen hade 
varit en perfekt plats för Stockholm att bygga ikapp en del av 
den idrottsanläggningsbrist vi har. Det är synd att 
vänstermajoriteten inte ens verkar vilja utreda den saken. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L). 
  
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
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